

慈恩學校  
2018-19 年度上學期家長日通告

敬啟者：

本校謹定於 2019 年 2 月 1 日(星期五)為家長日。為加強家長了解 貴子弟在校的學習情況，現誠邀家長出席，敬請 2019 年 1 月 25 日或之前 填妥及交回下列回條，以便安排約見。

此致  
貴家長



慈恩學校校長

李文超

謹啟

二零一九年一月十四日

備註：家長日為學生上課天，校方會安排活動讓學生參與。

----- ✂ -----  
慈恩學校 18-19 年度通告 P042 通告負責人：陳建慧老師

回 條

本人為 \_\_\_\_\_ 班學生 \_\_\_\_\_ 的家長／監護人，已得悉 2019 年 2 月 1 日「家長日」的安排。

- 本人願意於家長日的指定時段(\_\_\_\_\_)到校面談。  
 本人未暇在指定時段出席，建議改為 (\_\_\_\_\_)到校面談。

備註：如未能按家長指定的時段約見，班主任會通知確實日期及時間。

- 本人未暇出席家長日，想另訂日期：\_\_\_\_\_ 時間：\_\_\_\_\_。

家長／監護人簽名：\_\_\_\_\_

二零一九年 一月 \_\_\_\_\_ 日

備註：請在  內加上 ✓ 號。

Chi Yun School  
2018-19 First Term Parents' Day

Dear Parents / Guardians:

The first term parents' day is scheduled on February 1, 2019 (Friday). In order to enhance your understanding of your child's learning, you are sincerely invited to attend a meeting with the class teacher. Please complete and return the following reply slip on or before January 25, 2019 for the arrangement of the meeting session.

Sincerely

Principal of Chi Yun School



*(Handwritten signature)*

Remark: Students will have classes and participate in school activities on parents' day as usual.

----- ✂ ----- ✂ -----

Chi Yun School 18-19 Notice P042

Teacher in charge: Ms. Chan Kin Wai

Reply Slip

I am the parent / guardian of \_\_\_\_\_ (Name of the Student) in \_\_\_\_\_ (Class) and have been informed of the arrangements for the Parents' Day on February 1, 2019.

- I will attend the meeting at the designated time (                    ).
- I will not attend the meeting at the designated time and would like to suggest another meeting time to meet with the class teacher (                    ).

Remarks: The class teacher will notify the exact date and time for the meeting if he / she is not available for meeting at the suggested time on the Parents' day.

- I will not attend the meeting on the Parents' Day and would like to set a different date: \_\_\_\_\_ and time: \_\_\_\_\_ for the meeting.

Parent/Guardian Signature: \_\_\_\_\_

January \_\_\_\_, 2019

Remarks: Please add a ✓ to the corresponding .